



Sektionen för Informations- och Nanoteknik
TraditionsMEsterIT
Kistagången 14,
164 40 Kista
insektionen.se



Mästarråd #10
2017-12-13, Kl. 18.00, Sal G301

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästare Anton Jernberg förklarar mötet öppnat kl. 18.07

1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet befanns behörigt utlyst

1.3. Val av mötesordförande

Anton Jernberg valdes till mötesordförande

1.4. Val av mötessekreterare

Erik Pettersson valdes till mötessekreterare

1.5. Anmälda förhinder

1.6. Närvarande

Anton Jernberg, Felix Jontegen, Erik Pettersson, Niclas Damström

1.7. Adjungeringar

1.8. Föregående protokoll

Föregående mötes protokoll finns justerat och publicerat på hemsidan.
Protokollet lades till handlingarna.

1.9. Fastställande av föredragslista

Föredragslistan fastställdes av mötet.

2. Rapporter

2.1. PubMästare

Nytt avtal med Tomp är på gång, liknande som det tidigare.
Felix kommer fortsätta dra i avtalet tills det är klart, dvs. även nästa år.

2.2. SkriptMästare

TMEIT's reglemente finns nu på Github, på svenska och på engelska.
Översättningen av alla styrdokument är förhoppningsvis klar till årsskiftet.

3. Inkomna motioner och Interpellationer

Inga inkomna

4. Förslag på propositioner

Inga förslag

5. Beslut

5.1. Serveringstillståndet

5.1.1. Att ta bort från

Adrian Rågberg
Anton Jernberg
Björn Eklöf
Emma Bolin
Filip Hidén
Fredrik Renström
Gustav Engström
Jenny Karlsson
Jonathan Randleff
Martin Erwe
Rickard Zwahlen
Steven Ly
Theodor Sandström

5.1.2. Att lägga till

Sabina Hauzenberger

Om de har STAD:

Emil Lindholm Brandt
Hampus Hammersberg
Ludvig Christensen
Nicklas Ockelberg
Niclas Olsson

5.1.3. Att skicka till STAD

Alla i 5.1.2 som inte har gått utbildningen redan.
Alla nymarskalkar.

5.2. Inkomna Vraqansökningar

- 5.2.1. Martin Erwe
Bifalles
- 5.2.2. Celine "Hentai" Mileikowsky
Bifalles
- 5.2.3. Simon Westin
Bifalles

5.3. Inaktiva medlemmar

5.3.1. Prao som ser ut att inte vara aktiva

Mästarna 2018 ges i uppgift att kolla upp vilka Prao som ska sättas som inaktiva eller ex i samband med arbetslagsindelningen för VT18.

5.3.2. Marskalkar

Mästarna 2018 ges i uppgift att kolla upp vilka marskalkar som ska sättas som inaktiva i samband med arbetslagsindelningen för VT18.

5.3.3. Inaktiva

Följande utesluts enligt §3.4.1 samt §2.7 i TMEITs reglemente.

Alexander Windahl
Annika Tängmark
Anton From
Anton Lindkvist
Dennis Sjölander
Erik Assarsson
Gabriel Vilén
Gustaf Franksson
Johan Westlund
Johannes Borg
Julius Celik
Kimmy Forsén
Kristoffer Höglund
Linnéa Seidegård
Mikhail Vlasov
Shayan Fallahian
Simon Chobot
Yobart Amino

5.3.4. Uppföljning av avhoppare/Inaktiva

Mästarna 2018 ges i uppgift att kontakta samtliga medlemmar som står som inaktiva i samband med arbetslagsindelningen för VT18.

6. Diskussionsfrågor

6.1. Ny Spiken

Nästa års mästare får i uppgift att lösa det.
Resultat på provningen finns att få om man är intresserad.

6.2. Årsretrospekt

M17 bokar ett möte tillsammans med M18 i slutet på januari (15 januari och framåt) eller början på februari.

6.3. Uppföljning av event

6.3.1. RPG-Internfest 2017-10-14

Fokusera på mat eller skoj, bägge blev väldigt stressigt.
Bra och väldigt kul med personliga character sheets.
Ta mer hjälp av aktiva medlemmar för att planera och genomföra internfester. - Tänk task-force.

6.3.2. SpuIN 2017-11-25

Gick bra med lek/upphämningskonceptet, förutom vad gäller timing av upphämtning. Det ledde till grova förseningar överlag, men det påverkade inte eventet mer än tidsmässigt.
Det hade inte varit ett lika stort problem om det inte varit kallt ute, kan vara bra att undvika att vara ute så lång stund om det är kallt.
Kul med masker och ljus i katakomberna.

Kom ihåg att boka sal A om man vill vara där...

jättebra med extra fyllekäk, mindre bra att det som ansågs vara för Prao nallades på innan Prao var utspisade.

Väldigt kul att så många tog på sig att hjälpa till och göra saker för Prao.

Bra att ha andra än Mästarna som står hela eftermiddagen och lagar maten, både fyllekäket och till sittningen.

Kan ev. se över hur SpuIN-sittningarna genomförs, blir väldigt sjövilla, kolla på att korta ner och skippa nubbe/punsch.
Låt alla prao göra sina gyckel i ett svep, och sen kör käk tex.

6.4. Kommande event

6.4.1. TG#2 2018-01-18

PR-material och facebookevent är på gång :Good:
Synth-nåntingtema?

6.4.2. Internfest 2018-02-24

Upp till Mästarna 2018, SpuIN?

7. Övriga frågor

8. Mötets avslutande

TraditionsMästare Anton Jernberg förklarar mötet avslutat kl. 19:43

Anton Jernberg

Mötesordförande

Chairman of the Meeting

Erik Pettersson

Mötessekreterare

Secretary of the Meeting